
     Protokół Nr 42  

z XLII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 12 grudnia  2017 roku. 

 

XLII  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XLII 

sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”.  Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik 

Nr 1 do protokołu) stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć i  przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

- Prowadzący informuje zebranych, że na podstawie § 29 ust.1 w związku z § 18 ust 2  Statutu 

Dzielnicy XII został złożony  pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 8 

projektów uchwał z odstąpieniem od wymogu określonego w Paragrafie 27 ust 3 Statutu 

Dzielnicy XII. Projekty spełniają warunki określone w§ 29 ust 2 Statutu Dzielnicy.  

- wniosek zgłoszony przez Panią Barbarę Frączek  – Przewodniczącą Komisji Zdrowia   o 

włączenie do porządku obrad 8 projektów uchwał w sprawie : 

1. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

- Pan  Zbigniew Kożuch w imieniu zarządu zgłasza wniosek o włączenie do porządku obrad 2 projektów 

uchwał z odstąpieniem od wymogu określonego w Paragrafie 27 ust 3 Statutu Dzielnicy XII. 

Projekty spełnia warunki określone w§ 29 ust 2 Statutu Dzielnicy. 

 - w sprawie: poparcia  starań mieszkańców przeciwko likwidacji przejazdu kolejowego 

znajdującego się przy ulicy Jasieńskiego w Krakowie. 

w sprawie: umożliwienia pieszym dojścia do Parku Aleksandry w Krakowie. 

 

Wobec tego porządek obrad wygląda następująco: 

 

 Porządek obrad 

 XLII  Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

 w dniu 12 grudnia  2017 r. godz. 18:30 

 /siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

  
 1. Otwarcie XLII  sesji. 

 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

 3. Przyjęcie protokołu   z  XLI  sesji Rady Dzielnicy XII  

 4. Projekty uchwał: 

Druk nr 1 (projekt Komisji Infrastruktury) uzupełnienia zapisu w Paragrafie 2 Uchwały Nr 

XLI/567/2017 Rady Dzielnicy XII z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie  opinii koncepcji 

wielobranżowej budowy układu komunikacyjnego dla obsługi Szpitala uniwersyteckiego w 

Krakowie Prokocimiu. 

Druk Nr 2 (projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie:  budowy boiska wielofunkcyjnego w 

parku Lilii Wenedy w Krakowie 

Druk Nr 3 (projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

dot. przyśpieszenia prac nad opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  dla Dzielnicy XII 

Druk nr 4 (projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie budowy linii tramwajowej do nowego 

Szpitala Uniwersyteckiego w Prokocimiu  



Druk Nr 5 ( projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie dobudowy lampy oświetleniowej w 

rejonie ulic Działkowej i Łazy w Krakowie. 

Druk Nr 6 ( projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie: opracowania dokumentacji dla budowy 

kanalizacji odwadniającej oraz jej realizację dla parkingu przed blokiem ulicy Teligi 14 w 

Krakowie. 

Druk Nr 7 ( projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie: opinii projektu budowlanego 

Rewitalizacji Parku im. Anny i Erazma Jerzmanowskich  

Druk Nr 8 ( projekt Komisji Architektury) w sprawie: opinii warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn.: budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. 

Bieżanowskiej w Krakowie. 

Druk Nr 9 (projekt zarządu) w sprawie: opracowania  Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu obejmującego Wzgórze Kaim w Krakowie. 

Druk nr 10 (projekt zarządu) w sprawie: montażu słupków ograniczających możliwość  

parkowania samochodów na wyremontowanym odc. chodnika przy ul. Wlotowej, po stronie 

numerów nieparzystych. 

Druk Nr 11  ( projekt Komisji Bezpieczeństwa) w sprawie: poparcia wniosku mieszkańców os. 

Na Kozłówce o wznowienie (przywrócenie) kursowania autobusu przez ul. Na Kozłówce. 

Druk Nr 12 (projekt zarządu)  w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2018 rok. 

Druk nr 13 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 14 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 15 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 16 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 17 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 18 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 19 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 20 (projekt Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Druk nr 21 (projekt zarządu) w sprawie: poparcia  starań mieszkańców przeciwko likwidacji 

przejazdu kolejowego znajdującego się przy ulicy Jasieńskiego w Krakowie. 

Druk nr 22 (projekt zarządu) w sprawie: umożliwienia pieszym dojścia do Parku Aleksandry 

w Krakowie. 

 

5. Wolne wnioski 
 6. Ogłoszenia i komunikaty 

 7. Zakończenie sesji 

  

 Ad. 3 Przyjęcie protokołu XLI sesji Rady Dzielnicy XII 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z XLI sesji. W związku 

z tym , że nikt nie miał żadnych uwag, ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, że protokół   

z XLI sesji został przyjęty. 



- prowadzący przechodzi do kolejnego punktu porządku obrad i prosi przewodniczących 

komisji o przedstawienie projektów uchwał 

Ad. 4 Projekty uchwał: 

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie: uzupełnienia zapisu w Paragrafie 2 Uchwały Nr XLI/567/2017 

Rady Dzielnicy XII z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie  opinii koncepcji wielobranżowej 

budowy układu komunikacyjnego dla obsługi Szpitala uniwersyteckiego w Krakowie 

Prokocimiu w imieniu komisji przedstawił przewodniczący komisji Piotr Wojciechowski. 

 

W związku z opiniowaniem koncepcji do udziału w sesji Rady Dzielnicy XII został poproszony 

przedstawiciel firmy, która przygotowała koncepcję budowy układu komunikacyjnego dla 

obsługi Szpitala uniwersyteckiego. Na sesję przybyli również mieszkańcy ul. Teligi 

zainteresowani budową estakady i ekranów akustycznych. 

 

-Pan Garpiel-  przedstawiciel projektanta, wyświetlił radnym na ekranie  koncepcję budowy 

układu komunikacyjnego dla obsługi Szpitala  ( kilka wariantów), odpowiadał na pytania 

zainteresowanych. Będzie to estakada ( wys. 6 metrów) z rondem turbinowym, pod wiaduktem 

przejście dla pieszych przez ul. Wielicką,  będzie to przejście bezkolizyjne, pozbawione świateł. 

- mieszkańcy wnioskują o montaż ekranów akustycznych, z uwagi na nadmierny hałas, który 

będzie dochodził od estakady. 

Przedstawiciel projektanta wyjaśnił zebranym, że na etapie koncepcji należy składać jak 

najwięcej uwag i zastrzeżeń, które zostaną po przeanalizowaniu ujęte w projekcie. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

p. Piotr Wojciechowski, p. Andrzej Józefczyk, p. Janusz Zadwórny, p. Zbigniew Kożuch 

 

- prowadzący podziękował Panu projektantowi za udział w sesji i udzielenie odpowiedzi na 

liczne pytania zadane ze strony radnych i mieszkańców 

- Pan Piotr Wojciechowski w imieniu komisji infrastruktury zgłasza poprawkę do projektu 

uchwały: 

Wnioskuje się : 

- o budowę ekranów akustycznych na długości całego wiaduktu od strony osiedla Prokocim 

Nowy, w tym ekranów na poziomie "0" (rzędna ul. Wielickiej) przed blokami w rejonie ul. 

Kozietulskiego, Kurczaba i Teligi. Ekrany powinny być wykonane w miarę możliwości z 

materiałów przepuszczających światło dzienne 

 

-prowadzący obrady poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady: 

Za 17 głosów, przeciwko 0 głosów, wstrzymujących się 1 głos 

- Pan Piotr Wojciechowski w imieniu komisji infrastruktury zgłasza drugą poprawkę do 

projektu uchwały: 

Wnioskuje się : 

- o rozpatrzenie możliwości lewo skrętu z ul. Kostaneckiego w kierunku Tesco 

-prowadzący obrady poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady: 

Za 17 głosów, przeciwko 0 głosów, wstrzymujących się 1 głos 

 

- przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały wraz z naniesionymi poprawkami. 



Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/574/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie:  budowy boiska wielofunkcyjnego w parku Lilii Wenedy w 

Krakowie w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan 

Piotr Wojciechowski. 

- przewodniczący komisji wyjaśnił, że parku znajduje się płaski teren idealnie nadający się na 

ten cel. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: P. Piotr Fąfara, p. Marcin Szymańskli 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/575/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. przyśpieszenia prac 

nad opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  dla Dzielnicy XII 

w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr 

Wojciechowski. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/ 576/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie budowy linii tramwajowej do nowego Szpitala Uniwersyteckiego 

w Prokocimiu w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Pan Piotr Wojciechowski. 

- uchwała w tej sprawie jest podejmowana już po raz kolejny 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/577/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie dobudowy lampy oświetleniowej w rejonie ulic Działkowej i Łazy 

w Krakowie w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan 

Piotr Wojciechowski. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/578/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 



 

 

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: opracowania dokumentacji dla budowy kanalizacji odwadniającej 

oraz jej realizację dla parkingu przed blokiem ulicy Teligi 14 w Krakowie w imieniu 

projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr Wojciechowski 

 

- teren jest podmokły, ulega ciągłej degradacji i nie da się go z tego powodu wyasfaltować, 

dlatego należy wybudować kanalizację odwadniającą, aby doprowadzić teren do należytego 

stanu. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/579/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: opinii projektu budowlanego Rewitalizacji Parku im. Anny i 

Erazma Jerzmanowskich w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Pan Piotr Wojciechowski. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/580/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie: opinii warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 

budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Bieżanowskiej w Krakowie w 

imieniu projektodawcy przedstawił p. Rafal Jońca.  

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/581/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 9  

 

Projekt uchwały w sprawie: opracowania  Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu obejmującego Wzgórze Kaim w Krakowie w imieniu projektodawcy 

przedstawił prowadzący obrady pan Zbigniew Kożuch.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Piotr Wojciechowski, p. Zbigniew 

Kożuch, p. E. Matykiewicz,  

- prowadzący obrady wyjaśnił, że w sprawie wzgórza Kaim odbyło się spotkanie w terenie, na 

początku grudnia z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, radnymi, inwestorem, 

właścicielem terenu od strony Wieliczki, 

Właściciel terenu od strony Wieliczki sprzedał teren  deweloperowi, który zastrzegł, że nie 

będzie tam nic budował, od strony Krakowa budowany jest jeden dom jednorodzinny, który nie 



zasłania pomnika i nie blokuje do niego dojścia. Od strony ul. Zolla jest bardzo wąskie dojście 

do pomnika, od ul. Pronia są prywatne działki. Jest procedowany plan dla Krakowa o ochronie 

szczególnych terenów ( w jego zakres wchodzi Wzgórze Kaim). 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawką pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/582/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 10 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: montażu słupków ograniczających możliwość  

parkowania samochodów na wyremontowanym odc. chodnika przy ul. Wlotowej, po stronie 

numerów nieparzystych przedstawiła w imieniu projektodawcy pani Kinga Witkowska. 

 

Uzasadnienie dla montażu słupków było następujące: 

 

„Nadmieniamy, że parkujące samochody nie stosują się do art.47.1.Ustawy z dnia 20 czerwca 

1997 „Prawo o ruchu drogowym” ( tekst jedn.Dz.U.2012 nr o poz. 1137), na które to zapisy 

powołuje się jednostka w piśmie nr TZ.6110.4.1984.2017 z dn. 17 listopada 2017 r.  

Za montażem słupków blokujących przemawiają: 

1) względy bezpieczeństwa-parkujące samochody stwarzają zagrożenie dla osób 

uczęszczających głównym traktem pieszym na osiedlu, zwłaszcza osób starszych, 

niepełnosprawnych, matek z dziećmi w wózkach oraz dla uczestników ruchu drogowego , 

bowiem poprzez manewry parkowania powoduje ogromne zatory na głównej drodze 

dojazdowej do osiedla Na Kozłówce. 

2) względy ekonomiczne- chodnik, na którym będą parkowały samochody ulegnie szybszej 

dewastacji niż eksploatowany zgodnie z przeznaczeniem, czyli służący pieszym. 

Pozostawienie takiej sytuacji, czyli zgody na użytkowanie wyremontowanego chodnika przez 

parkujące samochody to marnotrawienie środków publicznych. 
 

-  W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. A. Gwiazda, p. K. Witkowska, p. T. Lis, 

p. M. Stawarz, p. J. Zadwórny, p. Z. Kożuch 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 12 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/583/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 
 

Druk Nr 11 

 

Projekt uchwały w sprawie: poparcia wniosku mieszkańców os. Na Kozłówce o wznowienie 

(przywrócenie) kursowania autobusu przez ul. Na Kozłówce w imieniu projektodawcy 

przedstawiła przewodnicząca komisji Pani Agata Gwiazda. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. M. Szymański, p. M. Stawarz, p. P. 

Wojciechowski 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/584/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 



 
 

Druk Nr 12 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2018 rok w imieniu projektodawcy przedstawił 

prowadzący obrady pan Zbigniew Kożuch.  

 

- prowadzący zgłasza autopoprawkę polegającą na wykreśleniu paragrafu 3  i zmianie nazwy 

zadania Przedszkole nr 87- doposażenie placu zabaw na „Przedszkole nr 87- remont placu 

zabaw. 

-w dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Piotr Wojciechowski. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z autopoprawką  pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/585/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 13 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/586/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 14 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/587/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 15 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/588/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 16 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 



Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/589/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 17 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/590/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 18 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/591/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 19 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/592/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 
Druk Nr 20 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu projektodawcy 

przedstawiła Pani Barbara Frączek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/593/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r. 

 

 

Druk Nr 21 

Projekt uchwały w sprawie: poparcia  starań mieszkańców przeciwko likwidacji przejazdu 

kolejowego znajdującego się przy ulicy Jasieńskiego w Krakowie w imieniu projektodawcy 

przedstawił prowadzący obrady pan Zbigniew Kożuch. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. M. Szymański, p. Z. Kożuch, p. J. 

Zadwórny 



 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/594/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

 

Druk Nr 22 

 

Projekt uchwały w sprawie: umożliwienia pieszym dojścia do Parku Aleksandry w Krakowie 

w imieniu projektodawcy przedstawił prowadzący obrady pan Zbigniew Kożuch. 

- Prowadzący obrady wyjaśnił, że przejście przez Parku Aleksandry zamknięto w okolicach 

wakacji . ZZM wystąpił do Wydziału Skarbu UMK o usunięcie ogrodzenia, wydano decyzję i 

wyznaczono termin rozbiórki ogrodzenia, która została zakwestionowana przez mieszkańców, 

którzy rzekomo posiadają odpowiednie uzgodnienia w ZIKiT na postawienie takiego 

ogrodzenia. Zarząd Zieleni Miejskiej wystąpił  do ZIKIT z zapytaniem czy jednostka wydawała 

taką zgodę na zamknięcie przejścia. Okazało się, że ZIKIT nie wydawał takiej zgody na 

przestrzeni ostatnich kilku lat. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XLII/595/2017  z dnia 

12 grudnia 2017 r.  

Ad.5. Wolne wnioski  

 

Ad.6 Ogłoszenia i komunikaty 

 

-Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

 

02.01.2018 godz. 18:00 komisja edukacji 

02.01.2018 godz. 18:30 komisja sportu 

09.01.2018 godz. 17:30 komisja infrastruktury 

02.01.2018 godz. 19:00 komisja bezpieczeństwa 

09.01.2018 godz. 17;00 Komisja Ochrony Środowiska  

 

Harmonogram sesji w roku 2018: 9 I, 6 II, 13 III, 10 IV, 15 V, 12 VI, 3 VII, 28 VIII 

Koncert  kolęd Trebunie Tutki- 29.12.2017 godz. 19:30 Parafia Najświętszej Rodziny. 

-Prowadzący obrady złożył zebranym życzenia świąteczne. 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XLII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 12 grudnia  2017 r.  o godz. 20:30. 

 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch 


